
Jednání osadního výboru Radešov 

( zápis ze dne 27.6. 2011 ) 

Přítomní: M.Pohlová, J.Krtička, M.Seidlová 

Projednávané body: 

1. I touto cestou chceme poděkovat Kamile Ducháčové za květinovou výzdobu v centru 
obce a Honzovi Pohlovi za údržbu krajnic kolem silnice. 

2. Osázení kontejnerů je dokončené, doufejme, že keře nic nezničí a podaří se nám 
udržet v okolí pořádek, aby byla spokojenost na všech stranách. Nicméně 
připomínám, že pozůstatky starého stání se pořád válí vedle cesty a vesele obrůstají 
trávou. Myslíte, že by TS mohly ten panel naložit a odvézt? 

3. Od TS bychom ještě potřebovali postřik na plevel a kopřivy. Jednak do rokle ( to by 
zajistil J. Román ) a potom je třeba zlikvidovat trávu, která prorůstá svodem vody 
podél cesty u Vavřenů. Mimochodem ten svod je celkem slušně poničený od nákl.aut 
a brzy bude potřebovat opravu. 

4. Už od jara je v plánu oprava děr na silnici – jak to s ní vypadá ( přehoupne se pouť a 
bude zima…….)? 

Od nás je to všechno, přejeme pěkné léto a užijte si dovolené. 

Za osadní výbor zapsala 

M. Seidlová 


